








SLOTVRAGEN 

Meer weten?  Bel 020 - 44 88 020

Autoschade?
Bij ASN Autoschade staan u en uw berijder centraal, wij ontzorgen en verrassen. ASN Autoschade 
heeft een landelijk dekkend netwerk van autoschadeherstelbedrijven. Bij alle ASN Autoschade 
�Y�H�V�W�L�J�L�Q�J�H�Q���V�W�D�D�Q���N�Z�D�O�L�W�H�L�W�����H�•�F�L��Q�W�L�H���H�Q���N�O�D�Q�W�W�H�Y�U�H�G�H�Q�K�H�L�G���K�R�R�J���L�Q���K�H�W���Y�D�D�Q�G�H�O�����:�L�M���]�L�M�Q���H�H�Q��
�J�H�Z�D�D�U�G�H�H�U�G���S�D�U�W�Q�H�U���Y�R�R�U���Y�H�U�]�H�N�H�U�D�D�U�V�����Y�R�O�P�D�F�K�W�H�Q�����O�H�D�V�H�P�D�D�W�V�F�K�D�S�S�L�M�H�Q�����Œ�H�H�W�R�Z�Q�H�U�V���H�Q���G�H�D�O�H�U-
organisaties.
�:�L�M���G�R�H�Q���H�U���D�O�O�H�V���D�D�Q���R�P���X���H�Q���X�Z���E�H�U�L�M�G�H�U�V���W�H�Y�U�H�G�H�Q���W�H���V�W�H�O�O�H�Q�����Z�D�Q�W���V�F�K�D�G�H���L�V���D�O���Y�H�U�Y�H�O�H�Q�G���J�H�Q�R�H�J��
Bekijk onze scores op asnautoschade.tevreden.nl

Vervangend vervoer
ASN Autoschade houdt uw klanten

mobiel met vervangend vervoer en

haal- en br engservice  

Tevreden klanten
Onafhankelijk en transparant 
klanttev redenheidsonderzoek  

Klant contact center
24/7 bereikbaar

Landelijk netwerk
Franchiseketen met 
zelfstandige onde rnemers

Autoschade
Vakkundige medewerkers 
en mode rn gereedschap 

Polis check

voor pr ocesvoor deel en tijdwinst 
�'�H�N�N�L�Q�J���Y�H�U�L�‹�F�D�W�L�H���Y�L�D���Z�H�E�V�H�U�Y�L�F�H

 www.asnautoschade.nl
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ADVERTORIAL

65apr 2025

CED biedt kennis en capaciteit 

Een full service benadering 
van schadebehandeling
‘Het afhandelen van een schadeclaim is het moment waarop volmachten en verzekeraars hun waarde 

kunnen bewijzen, dat weten we’, zegt Karin Korstanje van CED. ‘Alleen is het hebben van voldoende kennis 

en capaciteit, zeker in pieksituaties, niet altijd vanzelfsprekend in deze krappe arbeidsmarkt. En dat is nu 

precies waarbij CED kan helpen.’

Sinds vorig jaar is Karin Korstanje 

als Managing Director het gezicht 

van alle nationale en internationale 

claims activiteiten van CED Group, 

nadat zij eerder leidinggaf aan 

andere (internationale) afdelingen. 

‘CED wil Europees markleider 

worden op het gebied van schade-

behandeling,’ stelt ze. ‘Dit doen we 

door voortdurend te luisteren naar 

de behoeften van onze klanten en 

daarop in te spelen met kennis, 

capaciteit en (technologische) 

innovatie.’

Maatwerkoplossing snel 

operationeel

Karin signaleert op dit moment 

twee ontwikkelingen bij volmach-

ten en verzekeraars. ‘De eerste is 

de schaarste aan goede schade 

behandelaren, door vergrijzing 

en krapte op de arbeidsmarkt. De 

tweede is de noodzaak tot verdere 

kostenbeperking,’ aldus Karin. 

Het antwoord van CED zijn onze 

maatwerkoplossingen voor elke 

behoefte aan schademanagement, 

direct beschikbaar en flexibel in-

zetbaar. ‘De behoefte en de keuze 

van de klant zijn hierin leidend,’ 

stelt Karin. ‘CED kan delen van het 

administratieve proces overnemen, 

of het gehele schadebehandelings-

proces inclusief contact met de 

gedupeerde, expertise en regres. 

En binnen enkele weken na de eer-

ste behoefte-inventarisatie kunnen 

we al operationeel zijn.’

Hogere klanttevredenheid, 

lagere operationele kosten

CED heeft afgelopen jaren fors 

geïnvesteerd in een adequaat 

Claims-instrumentarium. Zoals de 

SAAS-oplossing CED Connect, een 

platform voor geautomatiseerde 

schadebehandeling. 

Of de National Claims-teams in 

verschillende Europese landen,  

die op sterkte blijven dankzij eigen 

opleidingen en ervaren zzp’ers 

(CED Interim Professionals). 

Daarnaast heeft CED in Tunis en 

Sofia Claims Operations Centers, 

van waaruit hoogopgeleide, 

meertalige medewerkers onder-

steuning bieden aan CED-teams 

of rechtstreeks aan klanten. 

‘Kortom’, besluit Karin, ‘we hebben 

alle kennis, capaciteit, kwaliteit, 

processen en systemen in huis voor 

kostenefficiënte en flexibele claims-

oplossingen. Intussen hebben we 

ook een mooi trackrecord van grote 

marktpartijen in Nederland, België 

en Frankrijk die gebruik maken van 

(een combinatie van) onze Claims 

mogelijkheden. Als Europees 

marktleider en businesspartner 

dragen we zo graag bij aan een  

hogere klanttevredenheid en lagere 

operationele kosten.’

Karin Korstanje
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Exclusief met NVGA-volmachtkantoren kijken 
we verder vooruit, met een gedeelde visie die onze 
samenwerking zo succesvol maakt. Wij hebben oog 
voor uw kwaliteiten en worden geïnspireerd door uw 
verfrissende blik op de verzekeringsmarkt.

Wij kijken altijd naar mogelijkheden waarmee we U nog beter kunnen ondersteunen 

en waardoor we onze samenwerking verder kunnen ontwikkelen. Dat kan bijvoor-

beeld door de inzet van automatisering, óf door het creëren van uw eigen huismerk.

Alléén oog
voor U als 
volmachtkantoor

Deel uw inzichten en ideeën met ons. Wij kijken er 
graag naar en gaan het gesprek met U aan. 
Bel of mail ons: 040-7 900 100, info@rhion.nl



Speciaal voor
ZZP’ers en MKB’ers 

Nieuw:
ARAG Recht voor Ondernemers

ARAG Recht voor Ondernemers is er voor het voorkomen  
én oplossen van juridisch gedoe voor ZZP’ers en MKB’ers. 
Benieuwd hoe we uw ondernemende klanten hiermee de beste  
juridisch hulp bieden? Neem contact op met uw Business  
Development Manager. Scan de QR-code voor contactgegevens. Scan voor contactgegevens
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